



## Fotbollssektionsmöte 2018-05-14

**Möte:** nr 3 2018  
**Datum:** 2018-05-14  
**Tid:** kl. 18.00-20.30  
**Deltagare:** Patrik Ek (PE), Fredrik Larsson (FL), Sören Andermård (SA), Ulrik Gustafsson (UG),  
Johanna Svensson (JS), Jessika Johnsson (JJ), Maria Berius (MB), Madeleine Elfstrand  
(MEL)

**Frånvarande:** Niklas Claesson (NC), Morten Eriksen (ME), Camilla Hermansson (CH), Richard Hallberg  
(RH), Jörgen Kihlström (JK), Susanne Larsson (SL), Arvid Davidsson (AD), Gustav Nilsson  
(GN), Jenny Persson (JP)

### Dagordning

- 1) **Mötet öppnades**  
PE öppnade mötet och hälsade alla välkomna.
- 2) **Föregående protokoll**  
Mötesprotokoll nr. 2 2018. godkändes.
- 3) **Dagordning**  
Godkändes.
- 4) **Protokollförare**  
PE valdes till protokollförare.
- 5) **Justering av protokoll nr. 3**  
MB utsågs till att justera dagens protokoll.
- 6) **Kareby Hed/IP**

FL meddelar att vattnet i bollboden kommer att komma tillbaka under vecka.

FL och PE berättar om det andra mötet som vi har varit på med kommunen avseende vintersäsongen (snöröjning). Inget konkret beslutades utan vi fick bara ett utkast på hur det kan fungera. Medverkande föreningar var endast Kareby IS, IKK och Ytterby IS.

**7) Ekonomi & Budget**

Inget behandlades under punkten. Budgetmöte bokat till den 19 juni.

**8) Material/Inköp**

Inget behandlades under punkten.

**9) Anläggning/Tränings-/matchtider**

Inget behandlades under punkten, förutom ett förtydligande att träningsmöjligheter på lördagar (*som är en matchdag*) är begränsade (*matcher går alltid i första hand*).

**10) Kommunikation – Web/laget.se**

PE skickar ut om vilka roller vi behöver, allmänt vad vi behöver hjälp med.

**11) Sponsring och marknadsföring**

Inget behandlades under punkten.

**12) Arrangemang, lotterier och övriga intäkter**

Inget behandlades under punkten.

**13) Utbildning & utveckling**

Inget behandlades under punkten.

**14) Serier/cuper/domare**

Inget behandlades under punkten förutom att vi kan konstatera att det fungerar bra.

**15) Samarbete med andra föreningar**

Inget behandlades under punkten förutom att UE meddelar att han avgår. Kvar från Karebys sida är ME och PE.

**16) Laget runt**

Inget behandlades under punkten.



**17) Övriga frågor**

PE har sammanställt "beslutslistan", d v s vad har Fotbollssektionen egentligen beslutat sedan 2014 och vad är fortfarande inte utfört. Alla i sektionen är ansvariga för att se till att dokumentet blir levande och att allt verkställs och efterlevs i den.

**18) Nästa möte**

Nästa ordinarie sektionmöte är 4 september, 18:00-20:30.

Budgetmöte för nästa verksamhetsår är 19 juni 2018, 18:00-20:30.

**19) Avslut**

Kareby 2018-05-14



-----  
Patrik Ek

Protokollet justeras



-----  
Maria Berius